
Dne 16.3.2011 proběhla fyzická 

kontrola projektu „Komplexní revitalizace 

veřejných prostranství v obci Sobčice“. 

Kontrola proběhla bez závad. Dotace ve výši 

377.065 Kč nám již byla proplacena. Do 

konce měsíce března byla z prostředků obce 

zaplacena druhá polovina faktury za opravu 

cesty ve Spojovací ulici, opravu chodníku u 

zastávky autobusu a výstavbu chodníku ke 

hřbitovu v ceně 365.000 Kč. Akce byla 

realizována v roce 2010. Dále zastupitelstvo 

obce projednalo žádost pana Rubína na 

prodej části pozemku p.č. 512/21 v k. ú. 

Sobčice. Starosta obce Josef Horník byl 

pověřen zajištěním odhadu výše 

zmiňovaného pozemku, poté budou 

podniknuty další kroky. Na základě 

výběrového řízení zhotovil pan Martin 

Petráček z Nové Paky zcela nové webové 

stránky obce. V současné době se jedná o 

převodu domény do vlastnictví obce. Na 

sportovním areálu na hřišti byl proveden 

nátěr střechy. V přízemí této budovy je 

provizorně uskladněno hliníkové podium 

mikroregionu Podchlumí. 

          Technický stav přízemí je nevyhovující 

a v budoucnu by mělo dojít k opravě této 

části a k následnému využití pro potřeby 

obce. Dále byla opravena střecha kostela a 

během měsíce srpna dojde ve spolupráci se 

SDH k jeho celkovému úklidu. Byla 

provedena oprava vnitřní omítky atiky 

střechy hasičského domu, kam zatékalo. 

Obec odkoupila od pana Martina Kareše 

dřevěnou pergolu u hospody za cenu 42.000 

Kč. Pergola byla následně nalakována. 

Srpen 2011 

 

 

Vážení spoluobčané, připravili jsme 

pro vás druhé vydání zpravodaje, ve kterém 

vás budeme informovat o dění v naší obci 

během první poloviny roku, seznámíme vás 

s obsahem jednání na zasedáních 

zastupitelstva a přiblížíme plány do 

budoucna. Zastupitelstvo obce Sobčice na 

svých zasedáních projednalo dvě žádosti o 

finanční příspěvek od TJ Sokol Chomutice  a  

Domova Důchodců Chomutice. Oběma 

organizacím byl schválen příspěvek ve výši 5 

tisíc Kč. Dále byla projednána a poté 

schválena žádost na prodej obecního 

pozemku p.č. 103/3 v k.ú. Sobčice o celkové 

výměře 845 m2 za cenu 69.450 Kč panu 

Tomáši Krejčímu ml. za účelem výstavby 

rodinného domu. Dále proběhla jednání se 

společností RWE o zajištění rozšíření 

distribuční soustavy na čtyři nové stavební 

parcely. Zastupitelstvo obce schválilo 

uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě kupní  

a Smlouvy o zřízení věcného břemene. Dne 

7.4.2011 byla Královéhradeckým krajem 

provedena kontrola hospodaření obce 

Sobčice. Zjištěny byly méně závažné chyby a 

nedostatky, které byly do 30.4.2011 

odstraněny. Na OÚ Sobčice byly podány 

návrhy na uspořádání sjezdu rodáků po 10 

letech. Protože poslední akce tohoto typu 

byla v minulosti pořádána po 15 letech, 

zastupitelstvo obce rozhodlo tuto tradici 

zachovat a příští sjezd rodáků navrhlo na rok 

2016. V Ulici směr Kabáty byl vyvýšen 

elektrický rozvaděč o cca 60 cm. Celkové 

náklady včetně ceny práce činily 7.900 Kč. 

Zároveň byla zpracována cenová nabídka 

panem Borisem Ulrychem na instalaci 3 

sloupů veřejného osvětlení a položení kabelů 

v této ulici ve výši cca 45. tisíc Kč.  



           ZE ZASEDÁNÍ OBCE 

Zastupitelstvo obce Sobčice na svých 
zasedáních ve dnech 10.6.2011 a 29.7.2011 
projednávalo závěrečný účet obce za rok 
2010, který byl schválen  bez výhrad. Česká 
školní inspekce Královéhradeckého kraje 
provedla kontrolu Mateřské školky 
v Sobčicích. Protokol z kontrolní činnosti je 
k nahlédnutí na obecním úřadě. Mikroregion 
Podchlumí podal žádost na vybudování 
odpočinkových míst s infotabulemi včetně 
pořízení mobiliáře v regionu Podkrkonoší. 
K tomuto projektu se naše obec připojila a 
v případě získání dotace pořídí do své obce 
infotabuli s lavicí, 4 kusy srubových lavic a 1 
odpadkový koš. Veškerý mobiliář bude 
umístěn na veřejném prostranství vedle 
hostince. Byl schválen „Povodňový plán obce“ 
a „Plán činnosti orgánů obce při vzniku 
mimořádné události“. Panu Bronislavu 
Svobodovi byl odhlasován bezplatný pronájem 
pozemku za mostem, který bude využíván ke 
sportovním účelům. Krajskou hygienickou 
stanicí KHK byl proveden odběr vody ze studní 
u MŠ a za hospodou. Odběr vody se provádí 2x 
ročně a cena jednoho odběru činí 31 tis. Kč. 
Z důvodu krádeže byl zakoupen nový 
křovinořez včetně příslušenství za 25tis. Kč. 
Bylo schváleno vyzvednutí veškerého 
inventáře kostela sv. Prokopa, který byl 
odvezen po požáru do Biskupství 
královéhradeckého.     
 Zastupitelstvo obce Sobčice podalo žádost o 
dotaci do Nadace VIA na restaurování 
pískovcové památky (sv. Judy Tadeáše). 
Celkové náklady projektu činí 55tis. Kč, dotace 
je 80%, spoluúčast obce na projektu 11tis. Kč. 
Zdali budeme vybráni k podpoře či nikoliv, se 
dozvíme na podzim tohoto roku. S panem 
Chalupou byla dne 31.7.2011 rozvázána 
nájemní smlouva Obecního hostince dohodou. 
1.8.2011 bylo vyhlášeno výběrové řízení na 
pronájem hostince. Více informací naleznete 
na úřední desce obce.  
Paní Soukupová – majitelka čtvrté stavební 
parcely v Ulici směr na Kabáty nabídla odkup 
této parcely zpět obci Sobčice. Upustila od 
záměru výstavby rodinného domu. Daný 
pozemek bude odkoupen v ceně o 10% nižší, 
než byla její původní kupní cena. Obec 
zpracovává žádost o dotaci na vybudování  

dětského hřiště ve sportovním areálu, kterou 
podá v srpnu do Programu rozvoje venkova – 
III. výzva místní akční skupiny Podchlumí o.s. 
Celkové náklady projektu budou činit 400tis. 
Kč, dotace je 70%. Veškeré informace o dění 
v obci, zápisy ze zasedání obecního 
zastupitelstva obce Sobčice, akce v regionu 
Podkrkonoší atd. naleznete na našich nových 
webových stránkách www.sobcice.cz 
 

    
     PLÁNOVANÉ AKCE DO KONCE ROKU 2011 
 

1. Oprava omítky na jižní straně hospody 
(zde je stále původní omítka). 
V příštím roce pak plánujeme 
celkovou opravu fasády s jejím 
nátěrem včetně nátěru oken a 
plechové střechy. 
 

2. Po dohodě s RWE (plynárny) dojde 
během srpna k přeložce 
vysokotlakého potrubí plynu u 
Oborského splavu a následně 
k propojení přerušeného 
kanalizačního vedení. Během 
prudkého tání, nebo záplav docházelo 
k vytopení některých domů v ulici Na 
Rybníčku. 

 
3. Během měsíce září dojde k realizaci 

plynofikace nových parcel v ulici 
směrem na Kabáty. 

 
4. Během léta dojde k opravě nejhorších 

částí chodníků a příjezdové cesty 
k paní Novákové. 

 
5. Obec nechá provést revizi el. rozvodů 

na obecních nemovitostech. Dle ČSN 
se termín těchto revizí opakuje vždy 
po pěti letech. Dosud nebyla žádná 
revize provedena. 

 
 

 

 

 



                    VÝHLED 

1. Na základě požadavků některých  občanů 

na vybudování veřejného vodovodu byl 

osloven pan ing. Makovička, který nám 

připraví jednoduchou studii včetně 

cenových relací. Po obdržení těchto 

podkladů požádáme naše spoluobčany 

k vyjádření. Předpokládáme, že by tato 

anketa měla být ukončena do konce 

letošního roku. Pokud dojde ke 

kladnému vyjádření nadpoloviční většiny 

občanů, budou směřovány další kroky 

k realizace této akce. Jedná se o značnou 

investici, která by musela být částečně 

hrazena obcí a z větší části z možných 

dotací. V tomto případě by musely být 

některé aktivity obce utlumeny, tak, aby 

byl vytvořen patřičný finanční základ. 

V druhém   případě, pokud bude tato 

investice občany odmítnuta, budeme 

zřejmě pokračovat s výměnou chodníků 

a opravou některých komunikací. 

 

2. Zastupitelstvo obce schválilo změnu 

územního plánu v souvislosti 

s připravenou rychlostní komunikací 

Úlibice- Hradec Králové. Realizace této 

akce je však vázána na finanční 

možnosti státu, proto její časový 

horizont není znám. Tuto změnu 

územního plánu bude hradit stát. Pokud 

má někdo z občanů zájem, seznámit se 

s touto poslední verzí výstavby, je 

k nahlédnutí na OÚ. 

 

               FINANCE 

 

Stav k 1.1.2011            8.015,- Kč 

Stav k 31.7.2011      704.000,- Kč 

 

Obec má uhrazeny veškeré závazky. 

Hospodaření s finančními prostředky obce 

můžete průběžně sledovat na vývěsce OÚ. 

 

RŮZNÉ 

 

Občané, kteří mají zájem o vymetení komínů, 

se mohou přihlásit v obchodě u paní 

Václavíkové. Seznam pak bude předán 

kominictví a realizován v jednom termínu, 

který bude předem vyhlášen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

               Upozornění 

Občanům také připomínáme, že 

mohou na obecním úřadě využívat služby 

„Czechpoint“, který poskytuje: Výpis 

z Katastru nemovitostí, Výpis z Obchodního 

rejstříku, Výpis z Živnostenského rejstříku, 

Výpis z Rejstříku trestu a Výpis Bodového 

stavu řidičů motorových vozidel. 



        ČINNOST KULTURNÍ KOM

12.2.2011 bylo uvedeno divadelní 

představení pohádky Lotrando a Zubejda , 

které nacvičily naše děti pod vedením paní 

Danuše Bílkové a paní Kateřiny Svobodové. 

Představení mělo velký úspěch a děti následně 

hostovaly ve škole v Ostroměři a 

v Chomuticích. 

 

 

26.2.2011 se konal tradiční dětský 

karneval, jehož moderování se opět ujal pan 

Gernat. 

 

 

25.3.2011 navštívil naší obec pan Pavel 

Bičiště, cestovatel, fotograf a spolupracovník 

cestovní kanceláře Hoška – Tour a nabídl 

poutavé vyprávění a promítání diapozitivů ze 

svých cest po Podkarpatské Rusi. 

 

Jarní sezónu zakončil „Babí hop 

s překvapením“, k tanci a poslechu hrála 

skupina Krok Sun K-Rock a o 

překvapení jsme byli svědky mistrovského 

vystoupení barmanské show. 

 

Sobotní odpoledne 25.6.2011 patřilo dětem, 

k jejich svátku Dnu Dětí jsme uspořádali zájezd 

do Lázní Bělohradu na „Strašidelnou 

Bažantnici“. Cesta přes Bažantnici na Bišička 

byla lemována všemožnými pohádkovými 

bytostmi a strašidly, děti si je mohly 

prohlédnout, povídat si nimi a odvážnější si na 

ně mohly sáhnout. 

 

ČINNOST KULTURNÍ KOMISE 

12.2.2011 bylo uvedeno divadelní 

představení pohádky Lotrando a Zubejda , 

které nacvičily naše děti pod vedením paní 

Danuše Bílkové a paní Kateřiny Svobodové. 
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Jak jsme Vás již informovali v

čísle „Zpravodaje“, požádali jsme o zařazení do 

projektu „Senioři komunikují“. Naše obec byla 

jako jedna z mála do tohoto projektu vybrána.

Do kurzu počítačových doved

proběhl v termínu od 25.7. do 28.7.2011, se 

zúčastnilo  10 občanů. Pod odborným 

vedením lektora se všichni seznámili se 

základy obsluhy výpočetní techni

setkala s velkým úspěchem a účastníci tohoto 

kurzu se domluvili na dalších společných 

akcích. 

 

        

         

                    Vítání občánků

V sobotu 26.3.2011 jsme mezi sebe 

slavnostně přivítali Anežku Hermochovou 

dceru paní Marcely Ullrichové a pana Milana 

Hermocha. 

 

 

 

 

                POZVÁNÍ 

Na drakyádu s moderátorem panem 

Gernatem, která se uskuteční v sobotu

24.9.2011 od 14,00 hodin. Můžete 

občerstvení a nezapomeňte doma dobře 

létající draky. 

Připravujeme zájezd do vinného 

sklípku na Moravu s návštěvou kulturní 

památky. Termín bude upřesněn podle zájmu 

občanů. 
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SPOLEČENSKÁ  KRONIKA                                                                                   

V dubnu oslavili svá výročí: 

paní Marie Žaludová 

pan Jiří Tichý 

pan Jan Skokan 

 

V květnu slavili: 

paní Marie Rejhová 

paní Růžena Ulrychová 

paní Jiřina Hochmalová 

pan RNDr. Vladimír Klaban 

 

V červnu oslavovali: 

pan Ing. Pavel John 

paní Marta Černá 

paní Alena Lazecká 

pan Vladimír Šnobl 

 

V červenci slavili: 

paní Anna Gyuriczová 

pan Jaromír Špinler 

pan Zdeněk Kumsta 

paní Květuše Jériová 

paní Eva Chladová 

paní Květoslava Krejcarová 

 

 

 

V srpnu slaví: 

paní Miloslava Krátká  

Všem oslavencům přejeme pevné zdraví, štěstí 

a spokojenost 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              ROZLOUČILI JSME SE 

 

1.5.2011 zemřel pan Václav Žalud 

12.5.2011 zemřela paní Marie Francová 

29.5.2011 zemřela paní Eliška Smolíková 

 

                      Čest jejich památce 

  



OHLÉDNUTÍ  ZA UPLYNULÝM ŠKOLNÍM  

ROKEM V MŠ 

Do MŠ bylo zapsáno 26 dětí. Z toho 9 
předškoláků. Od září do prosince děti 
absolvovaly 10 lekcí plavání. Po ukončení 

kursu děti dostaly diplomy a „ Mokré 

vysvědčení“. V prosinci děti v MŠ navštívil 

Mikuláš, který jim donesl sladkosti. Pro rodiče 

jsme připravili vánoční besídku. V lednu se 

předškolní děti zúčastnily zápisu do ZŠ. 

V měsíci březnu jsme se rozloučili se zimou a 

přivítali jaro. V dubnu se děti připravovaly na 

Velikonoce. Naučily se velikonoční koledy, 

malovaly kraslice a vyzdobily školku na 

velikonoční svátky. V průběhu celého školního 

roku jsme navštívili několik divadelních 

představení v Hořicích a v Jičíně. Dvakrát jsme  

 

 

 

 

vítali nové občánky v Sobčicích. Pro budoucí 

kamarády jsme s dětmi připravili pásmo písní, 

básniček a tanečků. Závěr školního roku patřil 

výletu do ZOO, na který se k nám připojily děti 

z MŠ Vojice. S dětmi, které půjdou od září do 

ZŠ jsme se rozloučili pasováním na „ školáka „. 

Budoucí školáci si domů odnášeli diplomy, 

knihy s věnováním, pamětní listy a CD 

s fotografiemi ze školních akcí. Toto bylo 

spojeno se soutěžemi a opékáním. Na závěr 

školního roku jsme se na památku jako každý 

rok vyfotografovali. 1.září bude začínat nový 

školní rok 2011-2012 . Budeme se těšit , jak na  

nové, tak i na stávající děti, které budou naší 

mateřskou školu navštěvovat. 

                                                                            

Horníková B. 

 

 

 


